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Očuvanje i unapređivanje postojećih te pokretanje novih studijskih programa, povećanje broja 

upisanih studenata, zapošljavanje i napredovanje nastavnika i suradnika, očuvanje i razvijanje 

kvalitete nastavnog i znanstveno-istraživačkog rada, razvijanje materijalnih resursa, kao i timski 

rad. 

Posrijedi su prioriteti koje si je za iduće četverogodišnje razdoblje zadala Loretana Farkaš, koja je s 

početkom nove akademske, 2014. / 2015., godine preuzela funkciju dekana Filozofskog fakulteta u 

Osijeku, jednoga od najstarijih fakulteta na Sveučilištu Josipa Jurja Strossmayera u Osijeku. S 

novom čelnicom stigla je i nova ekipa prodekana, koju čine: Goran Livazović (prodekan za 

nastavu), Dubravka Božić Bogović (prodekanica za studijske programe i studente) i Silvija 

Ručević (prodekanica za razvojno-stručni rad), a Marija Omazić i u prethodnom je sazivu bila 

prodekanica za znanost i međunarodnu suradnju. "Riječ je o mladoj, kvalitetnoj i aktivnoj ekipi za 

koju vjerujem da će, zajedno sa mnom, postići dobre rezultate. Sustav upravljanja doživljavam kao 

suradnju svih nastavnika, suradnika, studenata, pratećih službi i ostalih dionika, pri čemu je dekan 

samo jedna od poluga u lancu upravljanja fakultetom", ističe ona. Sve više im gravitiraju studenti 

iz cijele Hrvatske, kao i iz susjednih država, što, naglašava dekanica, potvrđuje posebnost i 

kvalitetu naših studijskih programa i nastavnika koji ih izvode. "U sljedećem razdoblju želimo biti 

međunarodno prepoznatljivi, a jedna od zadaća je i rad na prijavi i sklapanju projekata, posebice 

međunarodnih. U tu smo svrhu počeli edukaciju naših djelatnika koji će činiti projektni tim kao 

logističku potporu nastavnicima u prijavljivanju i pripremanju projektne dokumentacije", ističe 

Farkaš, uz napomenu kako na cijelom osječkom sveučilištu imaju najbolje pokazatelje studentske i 

nastavničke mobilnosti. "Jedan od prioriteta je i usklađivanje upisnih kvota na naše studijske 

programe, jer su naše analize strukture nezaposlenih na cijelom području RH pokazale da je većina 

profila za koje obrazujemo studente deficitarna. Budući da smo ustrojili nove studije, potreban nam 

je novi, veći prostor. Stoga smo izradili projektnu dokumentaciju te ishodili građevinsku dozvolu 

za kompletnu rekonstrukciju i uređenje postojećeg potkrovlja i krovišta. U suradnji s Rektoratom 

aplicirali smo preko resornog ministarstva na jedan strani izvor kako bismo realizirali taj projekt. 

http://www.facebook.com/Glas.Slavonije


Također, pripremamo i dokumentaciju za dogradnju zgrade u dvorištu fakulteta, koja bi se 

prostirala na više od 4000 kvadrata", najavila je dekanica. T. Levak 

 

 

Iznimno zadovoljni rezultatima reakreditacije 

"Iznimno smo zadovoljni prvim rezultatima reakreditacije provedene ove godine na našem 

fakultetu, posebno što su većinu članova Povjerenstva činili stranci pa vjerujemo da je procjena 

bila objektivna. Sljedeće godine nas očekuje vanjsko vrednovanje Sustava za kvalitetu, koje 

provodi Agencije za znanost i visoko obrazovanje. U tom smo području učinili znatne pomake, 

stoga vjerujem da smo vrlo blizu i dobivanja certifikata", kaže Farkaš. 

 


